
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Mariusza Błaszczaka 

Panie Ministrze! 

Kompleks lotniskowy w Zegrzu Pomorskim o powierzchni 400,8875 ha został oddany w trwały zarząd na 

cele obronności i bezpieczeństwa państwa decyzją Nr OS-DN.5122.4/2019/2020 dyrektora Oddziału Regio-

nalnego Agencji Mienia Wojskowego w Szczecinie z dnia 19.05.2020 r. 

Na dzień sporządzenia protokołu zdawczo-odbiorczego nieruchomości (07.07.2020 r.) obowiązywała 

umowa użyczenia nr 38/2020 z dnia 15.05.2020 r., zawarta na czas nieokreślony, na rzecz Lotniczego Pogo-

towia Ratunkowego z siedzibą w Warszawie. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Jakie nakłady przeznaczono na utrzymanie pasa? 

2. Kto będzie się tym zajmował? 

3. Jaka działalność jest planowana na tym terenie? Kiedy? 

4. Czy Aeroklub Koszaliński otrzyma zgodę na korzystanie z lotniska w celu dokończenia rozpoczętych 

szkoleń szybowcowych i paralotniowych? 

Stanisław Gawłowski 

 
 


